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Omfördelning av lokaler för att lösa fler
centrala högstadieplatser

Karlstads kommun har ett brådskande behov av fler centrala
högstadieplatser. Då det totala barnantalet sjunker är det inte längre ett
alternativ att bygga en ny central högstadieskola och barn- och
ungdomsnämnden har fått i uppdrag att lösa fler platser inom befintliga
skollokaler.

I april lämnas ett förslag om att ändra användningen av kommunens skolor
inför läsåret 2026/2027 till barn- och ungdomsnämnden.



Förslaget innebär att:

• Öka antalet högstadieplatser genom att Mariebergsskolan (7-9)
även får tillgång till Kvarnbergsskolans (F-6) lokaler.

• Orrholmsskolan (F-6) används för elever från både
Orrholmsskolan och Kvarnbergsskolan. Elever på
Kvarnbergsskolan flyttar till Orrholmsskolan.

• Mariebergsskolan (7-9) tar emot elever från Skattkärrsskolans (F-
6) garantiskoleområde. Dessa har idag en garanterad
högstadieplats på Norrstrandsskolan.

Fortsatt ökning av högstadieelever
Antalet högstadieelever har ökat under en längre tid och de centrala
högstadieskolorna Mariebergsskolan, Norrstrandsskolan och Rudsskolan har
redan nått sin maxkapacitet. Elevantalet i årkurs 7-9 förväntas fortsätta att
öka fram till år 2030 då det enligt nuvarande prognos kommer att saknas
cirka 200 högstadieplatser i centrala Karlstad. Det är redan trångt på flera
centrala högstadieskolor. Samtidigt minskar elevantalet i årskurs F-6 och det
kommer att finnas lediga platser på låg- och mellanstadieskolor.

Sett till det totala antalet grundskoleplatser i kommunen finns det utrymme
för alla elever.

- Förslaget innebär att vi kan nyttja den kapacitet vi redan har i lokalerna och
minska beläggningsgraden på Mariebergsskolan och Norrstrandsskolan utan
att lokalkostnaderna ökar. Vi har under en längre tid arbetat med att minska
lokalkostnaderna för att kunna prioritera barn- och elevnära verksamheter.
Nästa steg är att lyssna in de som berörs, medarbetare, fackliga företrädare
och vårdnadshavare, säger Lina Larhult, ordförande i barn- och
ungdomsnämnden.

Arbetet med att färdigställa förslaget pågår under mars månad då
medarbetare på de berörda skolorna deltar i arbetet med att planera för hur
förändringen kan genomföras.

- Det här är ett klokt sätt att nyttja våra skollokaler fullt ut och se till att vi
kan ge bättre förutsättningar för både elever och medarbetare på flera av
våra skolor, säger Marie Persson, andre vice ordförande i barn- och
ungdomsnämnden.



Dialog med vårdnadshavare
Beslut tas på barn- och ungdomsnämndens sammanträde i april. Innan dess
kommer berörda vårdnadshavare att bjudas in till dialogmöten.

- Det här är en förändring som berör elever och vårdnadshavare och det är
jätteviktigt att de får vara med och tycka till om förslaget och komma med
sina tankar och idéer, säger Rebecka Ingsmy, förste vice ordförande i barn-
och ungdomsnämnden.

För mer information kontakta:

Lina Larhult, ordförande i barn- och ungdomsnämnden,
lina.larhult@karlstad.se, 054 – 540 60 86

Rebecka Ingsmy, rebecka.ingsmy@karlstad.se, förste vice ordförande i barn-
och ungdomsnämnden, 0722 – 49 54 14

Marie Persson, marie.persson@karlstad.se, andre vice ordförande i barn- och
ungdomsnämnden
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